
www.asrazadionline.ir  30  june  2021  /1442 شماره  5449 /  سال 25 / چهارشنبه  9 تیر 1400 / 19 ذی القعده
خبار ا

نماینده مردم دماوند و فیروزکوه؛

دولت آینده در سیاستگذاری و انتصابات دچار خطا نشود
نماین�ده مردم دماون�د و فیروزکوه از رییس جمهوری منتخب کش�ور خواس�ت 
همکاران�ش را از اف�راد تحصی�ل ک�رده و خوش�نام برگزین�د ت�ا دول�ت آینده در 

سیاستگذاری ها دچار خطا نشود.
به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا، »س��ید احمد رس��ولی نژاد« در صحن علنی مجلس شورای 
اس��امی و در نطق میان دس��تور خود با تبریک به آیت الله رییسی به عنوان سیزدهمین رییس 
جمهوری منتخب ایران گفت:  باید از این فرصت کم نظیر برای ساختن کشور و برقراری عدالت، 
پیشرفت و اقتدار ایران اسامی استفاده کرد. نماینده مردم دماوند و فیروزکوه با توصیه به رییس 
جمهور منتخب مبنی بر اینکه گایه ها و مطالبات مردم و نظرات کارشناسی افراد دانا و باتجربه 
ش��نیده و جدی گرفته شود،  گفت:  مشکات مردم به علت دشمنی های بیرونی، بی تدبیری ها و 
خیانت های داخلی بسیار زیاد و متنوع است اما خوشبختانه رییس جمهوری منتخب فردی درد 
ش��ناس است و انش��االله با برگزیدگان همکاران کاربلد، مخلص، پرتاش و ناکام گذاشتن عناصر 
فرصت طلب، سبب کاستن از دردها و  رنج های مردم خواهدشد. وی با بیان اینکه آیت الله ابراهیم 
رییسی همکارانش را از افراد تحصیل کرده و خوشنام برگزیند، گفت: روحیه جوان، مومن و انقابی 
که دارای پاکدستی هستند از مهمترین معیارها برای مسوولان دولت آینده است. رسولی نژاد با 
بیان اینکه مجلس از سیاس��ت ها و برنامه های دولت آیت الله رییس��ی برای رفع مشکات اساسی 
کشور و کاهش رنج های مردم حمایت خواهد کرد، گفت: البته درباره عملکرد اجرایی دولت، نظارت 
جدی خواهیم داشت و در مسیر خدمت گذاری به دولت سیزدهم گام برمی داریم. وی با تاکید بر 
اینکه طبق فرمایش رهبر معظم انقاب و دیدگاه های رییس جمهور منتخب، برخورداری از امنیت 
و  معیشت و برخورداری از کشوری مقتدر حق همه مردم است، خاطرنشان کرد: دشمنان ایران و 
اسام فهمیدند که دوره جدیدی از همگرایی با محوریت ایران و همسایگانش آغاز شده و باید دولت 
آینده دقت کند در سیاست گذاری و انتصابات دچار خطا نشود و همکاری های بین المللی بر اساس 

عدالت و احترام متقابل پیگیری شود.

کلیات طرح اصلاح موادی از قانون مدارس 
غیردولتی تصویب شد

کلی�ات طرح اصلاح موادی از قانون تاس�یس و اداره مدارس و مراکز آموزش�ی و 
پرورشی غیردولتی مورد بررسی قرار گرفت و تصویب شد. 

به گزارش خبرنگار  پارلمانی ایرنا، در جلس��ه علنی مجلس شورای اسامی ،گزارش کمیسیون 
آموزش، تحقیقات و فناوری در مورد طرح اصاح موادی از قانون تأسیس و اداره مدارس و مراکز 
آموزشی و پرورشی غیردولتی مورد بررسی قرار گرفت و با ۱۶۶ رای موافق، ۴۱ رای مخالف، ۱۰ 
رای ممتنع به تصویب رسید.  علیرضا سلیمی نماینده مردم محات در مخالفت با این طرح گفت: 
در سال ۹۸ مصوبه ای در این حوزه داشتیم و در سال ۹۶ هم اساسنامه توسعه مدارس غیر دولتی 
مصوب ش��ده ، قوانین این حوزه به س��رعت تغییر می کند و  بازخورد آن نتیجه خوبی در حوزه 
آموزش ندارد . س��ید محمد مولوی نماینده مردم آبادان در موافقت با این طرح گفت: ۲۰۰ هزار 
کادر آموزش در این حوزه مشغول به فعالیت هستند و مشکاتی در این حوزه وجود دارد .با این 
طرح شفافیت ایجاد می شود کادر مدارس غیر دولتی، با حداقل حقوق کار می کنند و فاقد انگیزه 
هستند. یکی از فواید این طرح  این است که مدارس غیر دولتی ساماندهی می شود و بار آموزش 
و پرورش را کم می کند. سید ناصر موسوی لارگانی در مخالفت با این طرح اظهار داشت:مشکل 
مدارس غیر انتفاعی مواردی نیست که کمیسیون آموزش در قالب این طرح مطرح کرده است .هم 
اکنون جمعی از معلمین غیر انتفاعی درب مجلس تجمع ش��ده اند مشکل  مدارس غیر انتفاعی 
را از آنها بپرسید. نماینده مردم فاورجان گفت: مدارس غیر انتفاعی هزینه های سنگینی از مردم 
دریافت می کند و کیفیت آموزش  آن پایین اس��ت. مشکل این مدارس تعارض منافع است. باید 
حقوق مکفی به معلمین مدارس غیر انتفاعی داده شود. سید غنی نظری خانقاه  نماینده خلخال 
در موافقت با این طرح گفت: مدارس غیر انتفاعی قسمت عمده آموزش  کشور را بر عهده دارند 
و این مدارس نیاز به حمایت جدی دارند معلمان این مدارس با حقوق کم و بدون بیمه مشغول 
بکار هس��تند باید در اصاح قوانین  به این موضوع توجه شود اگرچه برخی مدارس غیر انتفاعی، 
ش��هریه های نجومی  از مردم می گیرند باید این موضوع  هم س��اماندهی شود. نماینده دولت در 
خصوص این طرح گفت:۱۴درصد مدارس کش��ور غیر دولتی هس��تند و بخش قابل توجه ای از 
حوزه آموزش کشور را برعهده دارند و در راستای حقوق معلمان  این مدارس تاش می کنیم که 
حقوق آنها ساماندهی شود و باید سامانه ای  برای دریافت  شهریه این مدارس تهیه شود. علیرضا 
منادی سفیدان رییس کمیسیون آموزش در مورد این طرح گفت: تعداد قابل توجه ای از معلمان 
غیرانتفاعی اس��تثمار می شوند، در مدارس غیر انتفاعی از آنها بیگاری می کشند این طرح خوبی 
است و مدارس غیر انتفاعی را ساماندهی و به شفافیت سازی کمک می کند. با این قانون مدارس 

غیر انتفاعی سرو سامان می گیرد.

ریی�س جمهوری گفت: دولت ب�ا برآورد واقع 
بینانه و انجام پیش بینی های لازم اجازه نخواهد 
داد، دول�ت س�یزدهم در آغاز فعالی�ت خود با 
مشکلی در زمینه تامین کالاهای اساسی روبرو 

شود.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی رییس جمهوری،  
دویس��ت و س��ی و هفتمین جلسه س��تاد هماهنگی 
اقتصادی دولت روز سه شنبه به ریاست حجت الاسلام 
والمسلمین حس��ن روحانی رییس جمهوری برگزار 
شد و در ابتدای این جلس��ه سازمان برنامه و بودجه 
گزارشی از تامین و پرداخت خرید تضمینی کالاهای 
اساس��ی مردم ارایه کرد. براس��اس این گزارش خرید 
گن��دم تولی��د داخلی، انج��ام و تاکنون بی��ش از ۹۰ 
درص��د مطالبات گندم کاران پرداخت ش��ده اس��ت و 
براساس برنامه ریزی های انجام گرفته مطالبات باقی مانده 
کشاورزان نیز تا پایان  ماه تسویه خواهد شد. همچنین 
تلاش شده است علاوه بر تامین کافی ذخایر، در مسیر 
تامین نیازهای آینده بگونه ای برنامه ریزی و اقدام شود 
که در ادامه کار در دولت آینده نیز هیچ گونه مش��کلی 

وجود نداشته باشد.
رییس جمه��وری گفت: عوارض اقتصادی ناش��ی 
از محدودیت ه��ای پاندم��ی کرون��ا موج��ب افزایش 

قیمت ه��ای جهانی در تمامی کالاها به ویژه کالاهای 
اساسی ش��ده است و از س��وی دیگر خشکسالی هم 
تولی��د برخی محصولات را کاهش داده اس��ت از این 
روی دولت با ب��رآورد واقع بینانه، پیش بینی های لازم 

را انجام داده و با وجود همه مش��کلات بویژه دو مانع 
بزرگ کرون��ا و جنگ اقتصادی، اج��ازه نخواهد داد، 
دولت س��یزدهم در آغاز فعالیت خود با مش��کلی در 

زمینه تامین کالاهای اساسی روبرو شود.

همچنین در این جلس��ه پیرو مباحث مطرح شده 
درباره تامین کالاهای اساس��ی، بانک مرکزی گزارش 
مدیریت بهینه منابع ارزی و تامین کالاهای اساس��ی 

مورد نیاز را ارائه کرد.
روحانی با بیان اینکه با مقاومت مردم امروز ش��اهد 
طلیعه ه��ای امید بخش شکس��ت جن��گ اقتصادی 
دش��من و لغو تحریم های ظالمانه علی��ه ملت ایران 
هس��تیم، گفت: با آزادسازی منابع ارزی کشور که به 
ناحق و غیرقانونی در کش��ورهای مختلف بلوکه شده 
است، انش��االله شاهد به ثمر نشس��تن مقاومت ملت 
ای��ران در برابر جنگ اقتصادی و اعتراف دش��من به 

ناکارآمدی تحریم ها خواهیم بود.
وی اف��زود: نحوه هزینه منابع ارزی آزاد ش��ده باید 
به گونه ای برنامه ریزی ش��ود که بر سرعت و سهولت 
جری��ان تامین کالاهای اساس��ی و م��واد اولیه تولید 
داخلی کشور افزوده شود و مناسبات بانکی بین المللی 

در مسیر رونق تولید کشور تقویت شود.
رییس جمهوری همچنین اس��تفاده از منابع ارزی 
برای تسریع واکسیناسیون عمومی چه از طریق تولید 
داخ��ل و چه از طریق واردات واکس��ن را با توجه به 
اهمیت واکسیناسیون همه افراد جامعه در سریع ترین 

زمان ممکن مورد تاکید قرار داد.

دبی�رکل جمعی�ت فدایی�ان اس�لام، اص�لاح 
س�اختار اداری را از اولویت های دولت سیزدهم 
ارزیاب�ی ک�رد و گفت: آنچه در انقلاب اس�لامی 
برای س�اختار اداری کشور پیش بینی شده بود 
محقق نشد که یکی از این مسائل ایجاد عدالت 

اجتماعی است.
محمدمهدی عبدخدای��ی در گفت و گو با خبرنگار 
سیاسی ایرنا درباره اولویت های دولت سیزدهم، گفت: 
جامع��ه از بیکاری و فقر رنج می ب��رد و از اولویت های 
دولت سید ابراهیم رییسی این است تا اشتغال بوجود 

بیاورد و تولید داخلی را بالا ببرد.
دبیرکل جمعیت فداییان اس��ام ادامه داد: کشوری 
نمی تواند برابر مش��کات و تنگناها مقاومت کند مگر 
اینکه تولید داخلی آن رشد کند.  اگر مقاومت داخلی 
بالا برود می توانیم برابر مسائل مختلف مقاومت کنیم. 
عبدخدای��ی عنوان ک��رد: اگر کرونا، س��یل و زلزله را 
در نظر بگیریم در دولت های گذش��ته کارهایی برای 
مواجه شدن با این حوادث انجام شد اما اقناع کننده و 
کافی نبود. اگرچه دولت های قبل هم زحمت کشیدند 
اما امیدواریم این کار سریع تر انجام بگیرد تا جامعه از 
این وضعیت نجات یابد. وی اصاح ساختار اداری را از 
اولویت های دیگر دولت سیزدهم ارزیابی کرد و گفت: 
آنچه که انقاب اس��امی برای س��اختار اداری کشور 
پیش بینی ش��ده بود محقق نشد. یکی از این مسائل 
ایجاد عدالت اجتماعی است. وقتی سخنان رهبر کبیر 
انقاب اسامی و شهید بهشتی گوش می دهیم متوجه 
می شویم که آنها چه آرمان هایی داشتند. عبدخدایی 
با اشاره به مقاومت کشورمان مقابل زیاده خواهی غرب 

در موضوع تحریم ها و مذاکرات هسته ای، یادآور شد: 
اگ��ر این مقاومت را به خوب��ی ادامه دهیم، در صحنه 
بین المللی به ویژه در خاورمیانه موفق خواهیم ش��د. 
امروز پرقدرت ترین دولت خاورمیانه هستیم در حالی 
که قبل از انقاب نبودیم. ام��روز می توانیم برای دنیا 
و منطقه حرف داش��ته باش��یم. نوع حکومت و قانون 
اساس��ی ما برای منطقه الگو است. این فعال اصولگرا 
ادامه داد: وقتی انقاب ش��د رهبری انقاب اس��امی 
آرمان هایی داش��تند اما متاس��فانه دولت ها با انقاب 
هماهن��گ نبودند اما الان دولتی برس��ر کار آمده که 
ب��ا رهبری معظم و نظام هماهنگ��ی دارد و امیدواریم 
این هماهنگی باعث ش��ود تا مشکات زودتر برطرف 
ش��ود.   وی درباره کابینه س��یزدهم اضاف��ه کرد: به 
یاد دارم مهندس مه��دی بازرگان گفته بود که قحط 
الرجال داریم. در مقاله ای در منشور برادری در جواب 
او نوش��تم قحط الرجال نداریم بلکه »عدم ش��ناخت 
رجال« را داریم. اما متاس��فانه در س��الهای نخستین 
پیروزی انقاب مملکت با فاجعه مواجه شد و بهترین 

فرزندان این سرزمین از سوی منافقین شهید شدند.

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی 
اعلام کرد در بازدید نمایندگان از جنوب اس�تان 
آذربایجان غربی، منابع مالی برای اتمام پروژه های 

بیمارستانی، راه و مسکن اختصاص یافت.
به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرن��ا، »علی خضریان« 
درباره سفر جمعی از نمایندگان مجلس شورای اسامی 
به جنوب استان آذربایجان غربی، شهرستان های نقده، 
پیرانش��هر و سردشت گفت: در این سفر »علی نیکزاد« 
نایب ریی��س مجلس، »س��یدعلی موس��وی«، رییس 
فراکس��یون محرومیت زدایی و »کمال حس��ین پور« و 
»علی زنجانی حس��نلوئی« نمایندگان آذربایجان غربی 
حضور داش��تند که پس از بازدید از پروژه های مختلف 
و مشاهده مش��کات تصمیماتی گرفته ش��د. نماینده 
مردم تهران در مجلس افزود: برای تکمیل بیمارس��تان 
۲۰۰ تختخوابی نقده مقرر گردید وزارت بهداش��ت ۲۰ 
میلیارد تومان، اس��تانداری ۱۰ میلیارد تومان و سازمان 
برنامه و بودجه نیز ۲۰ میلیارد تومان  در  مجموع مبلغ 
۵۰ میلیارد تومان به این پروژه اختصاص یابد. همچنین 
برای تکمیل پروژه مصلی شهرستان نقده مبلغ ۳ میلیارد 

تومان در یک ماه آین��ده اختصاص خواهد یافت. وی با 
بیان اینکه برای رفع مشکات مسکن مهر استان مبلغ 
۶۰ میلیارد تومان از منابع ملی در اختیار راه و شهرسازی 
استان قرار خواهد گرفت، اظهار داشت: مقرر شد ظرف 
۱۵ روز زمین مورد نیاز شهرستان پیرانشهر به مساحت 
۷۰ هکت��ار تامین گ��ردد و برای شهرس��تان های نقده، 
پیرانشهر، اشنویه و سردشت از منابع ملی و منابع بنیاد 
مسکن به ازای هر شهرستان ۳ میلیارد تومان تخصیص 
یافت. خضریان با اشاره به ساخت فاز اول ساخت مسکن 
در سردشت گفت: مقرر شد ضمن مشخص شدن زمین 
موردنیاز، س��ایر مسایل توس��ط بنیاد مسکن پیگیری 
گردد. وی درباره مش��کات راه های جنوب اس��تان نیز 
گفت: مقرر ش��د عملیات جاده پیرانشهر تا داخل مرز 
تمرچین تا پایان ش��هریور پایان یافته و  ۲۰ میلیارد 
تومان برای احداث و آسفالت جاده سردشت به بوکان، 
تامین قیر م��ورد نیاز برای تعریض جاده اش��نویه به 
ارومیه و ۲۰ میلیارد تومان از منابع ملی و ۲۰ میلیارد 
تومان از منابع استان تا پایان سال، برای تکمیل پروژه 
احداث مس��یر اصلی نقده-پیرانشهر عاوه بر مبلغ ۵ 
میلی��ارد تومان تخصیص یابد. عضو کمیس��یون اصل 
۹۰ مجلس ش��ورای اس��امی درباره رفع مشکل آب 
شرب در روستاهای پوه و شین آباد، مجتمع روستای 
خراچه و مجتمع روس��تایی ژاله اعتباراتی گفت: مقرر 
شد از محل اعتبار متمرکز آبرسانی ملی توسط شرکت 
مهندس��ی آبفای کش��ور درنظر گرفته شد، همچنین 
مقرر شد تامین اعتبار جهت اجرای تاسسیات فاضاب 
مسکن مهر شهر محمدیار توسط شرکت آبفای کشور و 

سازمان ملی مسکن انجام شود.

دبیرکل جمعیت فداییان اسلام:

 اصلاح ساختار اداری از اولویت های دولت سیزدهم است
نمانیده مردم تهران:

منابع مالی برای اتمام پروژه های استان آذربایجان غربی اختصاص یافت

اجازه نمی دهیم دولت سیزدهم با مشکل کالاهای اساسی روبرو شود
رییس جمهور: 

شش�مین دوره انتخابات شورای شهر ۲۸ 
خرداد همزمان با سراسر کشور در ۷۰۰ شعبه 
تبری�ز با ۲ ه�زار و ۸۰۰ صندوق الکترونیکی 
برگ�زار گردی�د و پ�س از گذش�ت مراح�ل 
ش�مارش آرا، ش�هروندان تبریزی منتخبان 

پارلمان شهری خود را شناختند.
بر این اس��اس، از بین ۲۷۹ ه��زار و ۶۵۳ آرای 
صحیح ماخوذه از ۷۰۰ ش��عبه اخذ رای در تبریز 
ب��ه ترتیب حکیمه غفوری با ۳۹ هزار و ۹۴۲ رای 
اول، محمدحس��ن اس��وتچی با ۳۲ ه��زار و ۹۱۹ 
رای دوم، روح الله رش��یدی ب��ا ۲۷ ه��زار و ۹۶۴ 
رای س��وم، رس��ول برگی با ۲۷ هزار و ۹۶۴ رای 
چه��ارم، غامرضا احمدی با ۲۲ هزار و ۷۹۰ رای 
پنجم، شهرام دبیری با ۲۱ هزار و ۶۷۴ رای ششم، 
پرویز هادی با ۲۰ هزار و ۸۵۲ رای هفتم، فریدون 
بابایی اقدم با ۲۰ هزار و ۲۱۲ رای هشتم، روح الله 
دهقان نژاد با ۱۹ هزار و ۸۵۷ رای نهم، سیدکاظم 
زعفرانچ��ی با ۱۹ ه��زار و ۳۱۶ رای دهم، علیرضا 
ن��وای باغبان با ۱۹ هزار و ۱۰۲ رای یازدهم، احد 
صادقی با ۱۸ هزار و ۵۵۵ رای دوازدهم و اسماعیل 
چمنی با ۱۸ هزار و ۴۵ رای عنوان س��یزدهمین 
عضو راه یافته به ششمین دوره  شورای شهر تبریز 

را از آن خود کردند.
همچنین طبق روال ه��ر انتخابات در خصوص 
اعضای جانشین، یاسین بجانی با ۱۷ هزار و ۹۳۳ 
رای و علی راستی با ۱۷ هزار و ۵۹ رای به عنوان 
اعضای علی البدل شش��مین دوره ش��ورای شهر 

تبریز انتخاب شدند.
ام��ا از هفته پ��س از انتخابات شش��مین دوره 
شورای شهر تبریز، اعتراضات برخی از کاندیداها به 
جریان شمارش آرا از گوشه و کنار شهر به گوش 
رسید که متولیان برگزاری انتخابات، آن را شانتاژ 
علیه مس��ئولان اجرایی قلمداد نموده و در مقابل، 
معترض��ان نیز از س��هل ان��کاری برگزارکنندگان 

انتخابات سخن راندند.
اما در این میان، ش��هروندان متعجبانه به نحوه 
برگ��زاری انتخاب��ات اندیش��یده و اظهارنظرهای 
متعددی نقُل محافل عمومی گردید که در برخی 
از آنها، هواداران نامزدهای معترض تا جایی پیش 
رفتند ت��ا مردم گمان کنند برخی ه��ا برای وارد 
کردن ش��خص موردنظر خود به پارلمان شهری، 
آرای صن��دوق ه��ا را نادی��ده گرفته و س��عی در 

دستبرد به آرای محفوظ شده هستند!
  رأی م�ردم حق الناس اس�ت و نباید در 

سلامت انتخابات جای تردید باقی بماند!
در این بین اعتراض برخ��ی از نامزدها به اعام 
نتایج رس��می و غیررسمی و حتی نحوه شمارش 
آرا در هفته پ��س از انتخابات ۱۴۰۰ در نوع خود 
جال��ب بود ک��ه موجی از ش��بهات را ب��ه جامعه 

تحمیل نمود.
از جمله این افراد، یکی از اعضای هیات رئیس��ه 
فعلی ش��ورای ش��هر تبریز بود ک��ه در انتخابات 
شورای ششم، رتبه هفدهم را به دست آورد، او از 
ارس��ال نامه به فرماندار تبریز در اعتراض به نتایج 
انتخابات ش��ورای ش��هر خبر داد و گفت: بنده و 
تعدادی از نامزدها به  س��بب شائبه های مطروحه 
در تجمی��ع آرای الکترونیکی و س��نتی، خواهان 
بازش��ماری آرا و شفاف  س��ازی فرماندار تبریز در 
خصوص ای��رادات وارده به رأی گیری الکترونیکی 
و چرایی تأخیر در ش��روع انتخاب��ات و اعام دیر 

هنگام نتایج هستیم.
او اف��زود: اع��داد و ارقام با یکدیگ��ر نمی خواند 
و معلوم نیس��ت در این می��ان ۱۳ هزار رأی کجا 
رفته است، بالاخره باید متولیان برگزاری انتخابات 
شورای شهر تبریز در این خصوص پاسخگو باشند، 
زیرا رأی مردم حق الناس است و نباید در سامت 

انتخابات جای تردید باقی بماند!
وی با انتقاد از بی تدبیری در برگزاری انتخابات 
شورای ش��هر تبریز اضافه کرد: شروع انتخابات با 
حاش��یه همراه بود و انتقاد رسانه ها و امام جمعه 
محب��وب تبری��ز را برانگیخ��ت و پای��ان آن نی��ز 
همچنان درگیر حواشی است و یکی از نمایندگان 
مجل��س نیز از ناحقی ها و ای��رادات در رأی گیری 

پرده برداشته است. 
این نامزد معترض اظهار کرد: در صورت جلسه 
نتیجه انتخابات ش��ورای ش��هر تبریز آمده است: 
۳۲۶ هزار و ۵۳ تعرفه در ش��عب اخذ رأی مصرف 
شده  است، اما تعداد برگ های داخل صندوق رأی 
۳۱۳ ه��زار و ۲۵۴ رأی ب��وده که ۳۳۶ هزار و ۹۸ 
ع��دد از آن ها باطله بوده اس��ت، پس آن ۱۳ هزار 

رأی کجا رفته است؟
  دکم�ه ب�رگ رای س�فید تنه�ا در آمار 
مشارکت انتخابات شکرا تاثیر گذاشته است

فرماندار تبریز با اش��اره به خبر منتشر شده در 
فضای مجازی مبنی بر گم شدن ۱۳ هزار رای در 
شش��مین دوره انتخابات شورا گفت:آرای گمشده 
ای در انتخابات این ش��هر وجود ن��دارد بلکه ۱۲ 
هزار و ۶۹۹ رای مربوط به افرادی است که کارت 
رای گی��ری را تحویل گرفته ان��د اما رای نداده و 

شعبه اخذ رای را ترک کرده اند!
بهروز مهدوی ادام��ه داد: ۱۲ هزار و ۶۹۹ رای، 
تفاضل بین تعرفه مصرف شده و تعداد برگه های 
داخل صندوق است که شامل آرای ماخوذه صحیح 
و غیرصحیح و س��فید است، البته این دشواری در 

روش دستی وجود ندارد. 
وی افزود: ۲ هزار و ۸۴۰ دستگاه تمام الکترونیک 
در شعب تبریز وجود داشت که اگر تعداد یاد شده 
را بر تعداد آنها تقسیم کنیم چهار تا پنج رای می 

ش��ود و در ۱۹ ساعت رای گیری به ازای هر پنج 
س��اعت در ش��عبه، یک رای را در برمی گیرد لذا 
یک نفر بدون دادن رای به نامزدهای شورا مدارک 
خ��ود را اخذ، کارت الکترونیکی را تحویل و محل 

شعبه را ترک کرده است. 
مهدوی اضافه کرد: ۳۳ هزار و ۶۹۸ آرای باطله 
ماخوذه اعام ش��ده، همان آرای س��فید است که 
رای دهنده دکمه برگ رای سفید را انتخاب کرده 
که این تعداد رای تنها در آمار مشارکت تاثیر می 

گذارد. 
وی خاطرنش��ان کرد: نتایج انتخابات شوراها در 
همان محل شعب مش��خص شده و چیزی به نام 

تجمیع در فرمانداری وجود نداشته است. 
فرماندار شهرستان تبریز با اشاره به اینکه تعداد 
کل آرای ماخ��وذه ۳۱۳ ه��زار و ۳۵۱ رای اس��ت 
اظهار کرد: واجدین ش��رایط تبریز یک میلیون و 
۳۷۲ ه��زار نفر بودند که ۲۲.۸ درصد مش��ارکت 
شهرستان و حدود ۲۲ درصد مشارکت شهر تبریز 

در انتخابات را شامل می گردد.
مهدوی با اش��اره به اینکه باید جوانمردانه نتایج 
را قب��ول کنی��م گفت: بای��د از ش��انتاژ و تخریب 
مس��ئولان پرهیز کنیم بر این اس��اس فرمانداری 
تبریز هم آمادگی کامل دارد تا به تک تک سوالات 

به صورت حضوری پاسخ دهد. 
فرماندار تبریز ادامه داد: احتمال بازش��ماری را 
بای��د هیات نظارت نظر دهد اما از نظر ما احتمال 

بازشماری وجود ندارد!
انتخاب�ات  از هی�ات نظ�ارت مرک�زی    
جهت رس�یدگی به اعتراضات به تبریز سفر 

می کنند
اخبار ضد و نقیض از ش��مارش یا عدم شمارش 
مجدد آرای ماخوذه صندوق ها همچنان به گوش 
می رس��د و جالب اینکه طرفین به اظهارنظرهای 

تک جانبه می پردازند.
آن  ط��ور ک��ه از صحب��ت های درگوش��ی می 
ت��وان نتیجه گرفت ظاهراً قرار اس��ت پنج درصد 

صندوق های آرای انتخابات ششمین دوره شورای 
شهر تبریز بازشماری گردند.

ی��ک منبع آگاه به رس��انه ها گف��ت: به دنبال 
ش��کایات متعدد کاندیداهای انتخابات شورای دو 
ش��هر تبریز و شهر جدید س��هند، هیاتی از هیات 
نظ��ارت مرکزی جهت رس��یدگی ب��ه اعتراضات 

کاندیداهای این دو شهر به تبریز سفر می کنند. 
وی با بیان اینکه این هیات، روز چهارشنبه وارد 
تبریز می ش��وند افزود: بازش��ماری صندوق ها نیز 
طی روزهای چهارش��نبه یا پنجشنبه هفته جاری 

انجام خواهد گرفت.
این در حالی اس��ت که همان فرد که رسانه ها 
از او به عنوان منبع آگاه)!( یاد می کنند چند روز 
پیش نیز بازش��ماری آرا در تبریز از س��وی هیات  

نظارت را تکذیب کرده بود!
رسانه ها هفته گذش��ته از زبان همان فرد آگاه 
خبر دادن��د هرگون��ه بازش��ماری آرای انتخابات 
شورای ش��هر تبریز کذب محض است و آنچه در 
رس��انه ها از آن به عنوان بازشماری آرای صندوق 

نام برده شده، صرفاً تطبیق صورتجلسات است.
وی با بی��ان اینکه تطبیق صورتحلس��ات، هیچ 
تغییری در نتایج انتخابات شورای شهر تبریز رقم 
نزده است همه گمانه زنی ها در خصوص جابجایی 
احتمالی عضو علی البدل با اعضای اصلی را تکذیب 

نمود!
  هیات اجرایی برای شفافیت نتایج قطعی 

پیشنهاد بازشماری را مطرح کرد
رئیس هیأت نظارت بر انتخابات ش��ورای ش��هر 
تبریز گفت: بازش��ماری آرای ش��ورای شهر تبریز 
منوط ب��ه صدور مجوز از س��وی هی��أت نظارت 

آذربایجان شرقی است.
حجت الاسام حسین اسماعیلی ادامه داد: بعد 
از اتمام تطبیق آرای ش��ورای ش��هر تبریز، هیات 
اجرایی برای مشخص شدن نتایج قطعی پیشنهاد 
باز ش��ماری آرای صندوق های دس��تی را مطرح 

کرد. 
وی افزود: ما به عنوان هیات نظارت شهرستان، 
موافقت خ��ود را با این موضوع اعام کرده ایم اما 
انجام این کار منوط به صدور مجوز از طرف هیات 
نظ��ارت بر انتخابات آذربایجان ش��رقی بوده و در 
صورت صدور مجوز از س��وی هیات نظارت استان 

امر بازشماری انجام خواهد شد.
اس��ماعیلی در خصوص درصدهای مطرح شده 
در خص��وص صندوق ها نیز گف��ت: میزان درصد 
صندوق ها مش��خص نیس��ت و پنج درصدی که 
مطرح شده اس��ت، خیلی زیاد است در حالی که 
فقط صندوق های دستی و نیمه دستی بازشماری 

خواهند شد.
وی بیان کرد: به طور مثال در بعضی از ش��عب 

تنها یک برگ به صورت دستی اخذ شده و مابقی 
به صورت الکترونیکی اخذ ش��ده است و این تک 
برگ نیز جزو صورتجلس��ه های دس��تی است لذا 
آرایی که دستی و نیمه دستی هستند، باز شماری 

خواهند شد تا نظر و رای دقیق مشخص گردد.
رئی��س هی��أت نظ��ارت ب��ر انتخابات ش��ورای 
شهرستان تبریز خاطرنشان کرد: در همین راستا 
با جعفر راس��تی - رئیس هیات نظارت اس��تان - 
تماس گرفتیم و ایش��ان گفتند که فعاً در تهران 
هستند و باید بعد از بازگشت، این موضوع بررسی 
گ��ردد که م��ا در مورد ضرورت ای��ن کار و وجود 
التهاب در جامعه و اینکه همه منتظر نتایج قطعی 

هستند اهمیت این موضوع را تبیین کردیم.
اس��ماعیلی در پایان تاکید کرد: به محض اینکه 
از طرف هی��ات نظارت آذربایجان ش��رقی مجوز 
بازش��ماری آراء صادر ش��ود هیات های اجرایی و 
نظارت شهرس��تان آمادگی لازم برای بازش��ماری 
آرای صندوق های دستی و نیمه دستی را دارند و 

این کار عملیاتی خواهد گردید.
  بدون اجازه هیات عالی نظارت اس�تانی، 

امکان بازشماری آرا وجود ندارد!
این در حالی اس��ت دبی��ر اجرایی هیات نظارت 
بر انتخابات ش��وراهای شهر و روستای آذربایجان 
ش��رقی طی هفته جاری هرگونه شایعات پیرامون 
جابجایی در اعضای منتخب شورای شهر تبریز را 

تکذیب کرد.
عزیز جوانپور در واکنش به اخبار منتشر شده در 
فضای مجازی مبنی بر بازش��ماری آرای انتخابات 
شورای شهر تبریز اظهار داشت: شکایات نامزدها 
در هیات نظارت شهرستان تبریز بررسی می شود 

و هر گونه شایعه دیگری کذب است.
وی ضم��ن ش��ایعه خواندن احتم��ال جابجایی 
منتخبان ش��ورای ششم اضافه کرد: نتایج بررسی 
هیات نظارت شهرس��تان تبریز به استان منعکس 
می ش��ود و بدون نظر و اجازه هیات عالی نظارت 

استانی، امکان بازشماری آرا وجود ندارد.
دبیر اجرایی هیات نظارت بر انتخابات شوراهای 
اس��امی شهر و روستا در آذربایجان شرقی تاکید 
ک��رد: تاکنون هی��چ گونه بازش��ماری آرا صورت 
نگرفته و این موضوع نه در حوزه اختیارات هیات 
نظارت شهرس��تان، بلکه در حیطه هیات نظارت 

انتخابات آذربایجان شرقی می باشد.
بدی��ن ترتیب معادله چند مجهولی بازش��ماری 
آرای شش��مین دوره انتخابات شورای شهر تبریز 
و ش��ایعه جابجایی رتبه های منتخبین مردم وارد 
فاز جدیدی خواهد ش��د که باید منتظر شفافیت 
و اظهارنظره��ای قانومدارانه متولی��ان نظارتی و 
اجرایی آن باشیم تا اعتماد شهروندان خدشه دار 

نگردد!

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

طمعِ شورا
گزارش »عصرآزادی« از حواشی تحرکات بازشماری 
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